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Trêveszaal, aange-

Aanwezig: De minister-pre s ident Cals en de mlnisters Bies
heuvel, Bot, Luns, Samkalden~~ Den Uyl~ r~~~} 

Voorts z ijn aanwezi g de staatssecretarissen 
De Block en Posthumus, alsmede drs.G.Brouwers 
(Economi s che Zaken), ir.J. A.P.Franke (Landbouw 
en Visserij), mr.A.F.K.Hartogh (Buiten12ndse 
Zaken), drs.J.H.IT.Hoogwater (Sociale Zaken en 
Volks~ezondheid), mr .F.ltalianer (Buitenlandse 
Zaken), dr. W.P.H.van Oors chot (Economische Zaken), 
drs.D. M. Ringnalda (Alg emene Zaken) en de heer 
D.Spierenburg 

Secretaris: drs.J. l'.fi ddelburg 

2. Mededelingen 

Hierbij wordt niets aan de orde gesteld . 

1..!. Mogelijkheden tot oplossing van de crisis in de Euro ese 
Gemeenschappen Brief van de minister van Buitenlandse Zaken 
dd. 16 november 1965, nr. 184.279, met bijlagen) 

~.1inister Luns zegt ter inleiding da t er een groot 
propagandaoffensief uit Parijs komt in verband met de presi
dentsverkiezing en in het begin van december. Het is duidelijk, 
da t het Franse bedrijfsleven n.iet g elukkig is over het optreden 
van de Franse deleg2.tie op 30 juni in de EEG-raad. Daarom wil 
de Frunse regering voor de verkiezingen de schijn wekken alsof 
er nu een overeenstemming over de EZG aan de horizon' rijst. 
Spreker heeft in verband met zijn bezoek aan de conferentie 
van de OESO in Parijs aan de pers l a ten meedelen, dat zijn 
ontmoeting met de Franse minister Couve de Murville niet de 
EEG-crisis tot onderwerp zal hebben, aangezien de Franse 
regering op de uitnodiging van de Vijf voor een bespreking van 
de Zes ook aan de Vijf gezamenlijk moet ant wo orden. Spreker 
heeft uit Rome vernomen, dat de voorzitter van de EEG, Fanfani, 
die voor de VN-vergadering in New-York is, niet voo rnemens is 
een standpunt terzake in te nemen. De Franse minister van . 
voorlichting, Peyre f itte, heeft meegedeeld dat er een regerlngs
conferentie van de Zes zal komen, zoals door de Italiaanse 
regering in mei in Venetiä was gesuggereerd, maar wat toen 
door de Franse regering werd gesaboteerd. 

De Italiaanse ..... 
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Minister Samkalden dringt erop aan, nu het zo 
urgent wordt, da t de nota wordt bij gewerkt en na de verga
dering van de E~G-raad op 29 en 30 november een nieuwe ver
gadering van de REZ wordt g ehouden, waarin ook de landboun
moeilijkheden en de Kenne dyronde aan de orde komen. 

Min-i ster Luns zegt ddt na de brief van de voor
zitter van de EEG-raa d, Colombo, werd gehoo pt , dat men met 
de Fransen we er aan de tafel zou komen te zitten. Het ziet 
er naa r uit dat het nu anders loopt, maar aan de Fransen 
moet no g de kans worden ge l a ten zic h duidelijk te u-iten. 

De minist er-pr e side~ concludeert, dat Buitenlandse 
Zaken de not a zal bijwerken naa r aanleiding van de discuss-ies 
in deze vergadering en i n het licht van de komende ontwi kke 
ling en da t weldra een nieuwe vergadering van de REZ zal 
worden bijeengeroepen. 

4. Gevolgen van de 1 an gdurige st il stand bij de Eu~opese Gemeen
schappen ( Nota van de mi nis ter van Economi s c he Zaken dd. 
17 n ovember 196 5) 

5. -

De minister-president stelt voor dit punt aan te 
houden tot de volg ende verga dering. 

WIinist er Den UY~ deelt mede, dat van hem op dit 
punt nog n a dere opmerking en komen. 

hlinister Biesheuvel he eft bi j aanhouding no g ge
legenheid om over de gedacht e van het aangaan van een gentle
mans agreement over het l a ndbouwbelei d na te denk en. Als de 
Franse delegatie de urgente punten van het l andbouwbeleid 
als een lopende zaak ziet, dan zijn deze oplosbaar; al s zij 
het niet zo zien dan zou men kunnen proberen l angs de weg 
van een gentIemans agreement met de Vijf t e gaan, wat voor 
de Fransen een onvoordelige zaak zal zijn. 

De minister-president stelt vo or, da t de minister 
van Landbouw en Vi sserij het initiat i ef neemt voor het onder
zoek van de mogelij kheden van een gentlehlan s agreement. Ten 
aanzien van de Kennedyronde zal een overeenkomstig onderzoek 
onder leiding van de mini ster van Econom-ische Zaken kunnen 
worden gehouden. De raad verklaart z i ch h-iermede akkoord. 

Conclusies van de coördina tiecommissie betreffende vergaderin,~ 
v a.n de EEG-raad op 29 en 30 novembe r 1965 (Bri ef van de mini s 
ter VJ,n Buitenlandse Zaken dd. november 1965, met bi j lagen) 

Min-ister Biesheuvel merkt lne t betrekking tot het 
punt van de v a ststelling van een referentieprijs voor sinaa s
appels op dat deze dag het comité special met de Franse ver
teg enwoordiger erbij hierover zal spreken. Spreker staat op 
het standpunt ddt als Nederland zijn doel wil bereiken dit 
punt niet voor de volgend e maandag in de vergadering van de 
EEG-raad op de agenda moet wo rden geplaatst . 

Het kan 
. . 

z J.,ln.o .•. 


